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Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoc{awek

Interpelacia

W sprawie przeglqdu drzewostanu

W imieniu mieszkafc6w osiedla Potudnie zgfaszam przeglqd drzew pod wzglqdem stanu

fitosanitarnego przy ulicy Fredry w pasie drogowym od ulicy Zbiegniewskiej do ulicy Kaliskiej.

Dodatkowo r6wnie2 w pasie drogowym na skrzy2owaniu ulicy Zbiegniewskiej z ulicq Kaliskq.

lnterpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkaricami-
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